
OBČINSKI SVET
Bukovica 43, 5293 Volčja Draga

Številka: 00703-0012/2024-7
Datum: 17. 12. 2024

Z A P I S N I K
14. seje občinskega sveta Občine Renče-Vogrsko,

 ki je bila v torek, 17. 12. 2024,  ob 16.00 uri
v dvorani Zorana Mušiča v kulturnem domu v Bukovici.

Sejo je sklical in vodil župan Občine Renče-Vogrsko, Tarik Žigon. Začela se je ob 16.01 uri

Vabljeni: člani občinskega sveta, občinska uprava in mediji.

Na seji so prisotni:

1. člani občinskega sveta in župan: Urban Martinuč, Andraž Furlan, Tanja Zorn Stepančič, 
Stanka Abramič, Alan Rijavec, Tamara Rusjan, Vinko Jarc, Viktor Trojer, Marko Švara, 
Marko Furlan, Aleš Furlan, Nedeljko Gregorič, Borut Zorn, Benjamina Mikuž, Ava Rajh in 
Tarik Žigon.
 
Opravičeno odsotni: /

2. Občinska uprava.

Župan pozdravi vse prisotne in ugotovi sklepčnost. 
V nadaljevanju da župan v obravnavo in potrditev zapisnik 13. redne seje. 

Ava Rajh prosi, da se popravi zapisnik tako, da zastavljenemu vprašanju sledi odgovor, ker je 
tako bolj berljivo. Prosi za pisne odgovore na vprašanja, za katera še ni prejela odgovorov.

- Župan pove, da je zapisnik skladen z redosledom seje. Na morebitna neodgovorjena 
vprašanja bo dogovoril tekom seje. 

Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 13. redne seje. 

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 14
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
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Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 13. redne seje je potrjen.

Župan odpre razpravo na zapisnik 8. dopisne seje.
Razprave ni.
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 8. dopisne seje.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 8. dopisne seje je potrjen.

Župan odpre razpravo na zapisnik 9. dopisne seje.
Razprave ni.
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 9. dopisne seje.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
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Ava Rajh X
Zapisnik 9. dopisne seje je potrjen.

Župan odpre razpravo na zapisnik 10. dopisne seje.
Razprave ni.
Župan da na glasovanje potrditev zapisnika 10. dopisne seje.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Zapisnik 10. dopisne seje je potrjen.

K 1) Obravnava in sprejem dnevnega reda

Župan preide na obravnavo dnevnega reda v predlagani obliki. 

Predlog dnevnega reda:

Potrditev zapisnika 13. redne seje z dne  17. 9. 2024
Potrditev zapisnika 8. dopisne seje od 3. 10. do 7. 10 2024
Potrditev zapisnika 9. dopisne seje od 10. 10. do 15. 10 2024
Potrditev zapisnika 10. dopisne seje od 19. 11. do 22. 11. 2024

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Sklep o soglasju k imenovanju direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 

Vipavska dolina  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
3. Sklep o soglasju k imenovanju direktorice JSMGG (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 

KMVVI),
4. Odlok o taksi za obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe prostora - druga 

obravnava (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar),  
5. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v ORV 

(poročevalec: Matjaž Zgonik, Višji svetovalec),
6. Sklep o izstopu iz JZ za turizem Vipavska dolina in Nova Gorica (poročevalec in 

predlagatelj: Viktor Trojer, občinski svetnik)
7. Sklep o izstopu iz RRA d.o.o. Severne Primorske  (poročevalec in predlagatelj: Viktor 

Trojer, občinski svetnik)
8. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo (poročevalec: Borut 

Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
9. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda  

(poročevalec: Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
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10. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – prva obravnava (poročevalec: 
Tarik Žigon, župan),

11. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  prva obravnava (poročevalec: 
Tarik Žigon, župan),

12. Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. do 31. 3. 2025  - 
seznanitev (poročevalec: Tarik Žigon, župan)

13. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
14. Vprašanja in pobude svetnikov
15. Razno

Župan poda predlog, da se 6. točko prenese na naslednjo sejo občinskega sveta, do takrat pa se 
izvede javno razpravo. Vpraša, ali kdo od svetnikov nasprotuje predlogu. Nihče izmed svetnikov 
ne nasprotuje.
Odpre razpravo.

Benjamina Mikuž se strinja z umikom 6. točke. Predlaga umik tudi 7. točke, saj meni, da je 
potrebno obe točki obravnavati celovito in na način, kot ga je predlagal župan.

Nedeljko Gregorič se strinja z umikom. Predlaga širšo diskusijo z vsemi deležniki in direktorico 
ter šele nato sprejem ustreznega sklepa na naslednji seji. Strinja se s predlogom svetnice 
Benjamine glede umika 7. točke in predlaga širšo razpravo, ki bo pokazala jasno sliko izstopa z 
morebitnim finančnim bremenom za občino. 

Ava Rajh meni, da bi takšne pobude morale biti predhodno ustrezno obrazložene. Meni, da bi 
pobudo za izstop iz zavodov moral podati naš predstavnik v dotičnem zavodu. 

Aleš Furlan se strinja s predhodniki in mnenjem Odbora za gospodarstvo in proračun. Meni, da 
manjka še veliko informacij in predlaga umik tudi 7. točke.  

Župan pojasni, da bo dal na glasovanje samo predlog svetnice Benjamine Mikuž. Predlog umika, 
kot ga je predlagal sam, pa je skladen z 31. členom Poslovnika.

Aleš Furlan meni, da umik 6. točke ni postopkovno skladen s Poslovnikom. 

Župan prebere 3. odstavek 31. člena Poslovnika in potrdi, da je izvedba skladna. 

Župan da na glasovanje predlog svetnice Benjamine Mikuž, za umik 7. točke iz dnevnega reda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 6
PROTI: 9

ZA PROTI
Urban Martinuč       X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer     X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Predlog ni sprejet. 
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Župan da na glasovanje sprejem dnevnega reda v predlagani obliki: 

Potrditev zapisnika 13. redne seje z dne  17. 9. 2024
Potrditev zapisnika 8. dopisne seje od 3. 10. do 7. 10 2024
Potrditev zapisnika 9. dopisne seje od 10. 10. do 15. 10 2024
Potrditev zapisnika 10. dopisne seje od 19. 11. do 22. 11. 2024

1. Obravnava in sprejem dnevnega reda,
2. Sklep o soglasju k imenovanju direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 

Vipavska dolina  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),
3. Sklep o soglasju k imenovanju direktorice JSMGG (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik 

KMVVI),
4. Odlok o taksi za obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe prostora - druga 

obravnava (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar),  
5. Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v ORV 

(poročevalec: Matjaž Zgonik, Višji svetovalec),
6. Sklep o izstopu iz RRA d.o.o. Severne Primorske  (poročevalec in predlagatelj: Viktor 

Trojer, občinski svetnik)
7. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo (poročevalec: Borut 

Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
8. Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda  

(poročevalec: Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.),
9. Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – prva obravnava (poročevalec: 

Tarik Žigon, župan),
10. Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  prva obravnava (poročevalec: 

Tarik Žigon, župan),
11. Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. do 31. 3. 2025  - 

seznanitev (poročevalec: Tarik Žigon, župan)
12. Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje,
13. Vprašanja in pobude svetnikov
14. Razno

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 5

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X
Viktor Trojer     X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Dnevni red je sprejet. 
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K 2) Sklep o soglasju k imenovanju direktorice Javnega zavoda za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina  (poročevalec: Viktor Trojer, predsednik KMVVI),

Župan preide na drugo točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje direktorice Javnega 
zavoda za turizem Nova Gorica in Vipavska dolina. Besedo preda predsedniku Komisije za 
mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da je KMVVI sledila predlogu nadzornega sveta zavoda in potrdila imenovanje 
Erike Lojk za direktorico zavoda.

Župan odpre razpravo. 
Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o soglasju k imenovanju direktorice Javnega zavoda za turizem 
Nova Gorica in Vipavska dolina  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 3) Sklep o soglasju k imenovanju direktorice JSMGG (poročevalec: Viktor Trojer, 
predsednik KMVVI),

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Imenovanje direktorice JSMGG. 
Besedo preda predsedniku Komisije za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja.

Viktor Trojer pove, da je komisija po krajši razpravi potrdila edino in popolno vlogo ga. Iris 
Podobnik. 

Župan odpre razpravo. 
Razprave ni. 

Župan da na glasovanje Sklep o soglasju k imenovanju direktorice JSMGG.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
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Urban Martinuč X
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 4) Odlok o taksi za obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe prostora - 
druga obravnava (poročevalka: Špela Glušič, Podsekretar).

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki v drugem branju obravnava Odlok o taksi za 
obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe prostora. Besedo preda poročevalki Špeli 
Glušič.

Špela Glušič pove, da gre za drugo obravnavo in da se vsebina odloka med obravnavama ni 
spremenila. 

Župan preda besedo Urbanu Martinuču, predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun.

Urban Martinuč pojasni, da je občina doslej krila strošek urbanista, ki je obravnaval številne vloge, 
mnoge niso izpolnjevale niti zakonskih zahtev. Posledično je postopek trajal dlje časa. OGP je 
podprl predlog uvedbe takse za vloge, kjer je obravnavana sprememba v stavbno zemljišče. 

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku.

Vinko Jarc pove, da je tudi OGP podprl predlog uvedbe takse in da se mogoče na ta način omeji 
vloge, ki so drzne in nelogične. 

Župan pove, da je odlok obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku.

Andraž Furlan povzame, da SPK potrjuje sprejemanje odloka v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo.

Aleš Furlan pove, da je na prejšnji glasoval proti, ker Odbor za okolje in prostor ni obravnaval 
odloka. Tudi tokrat bo glasoval proti, ker se odbor ni sestal, saj svetniki niso prejeli zapisnika seje. 

Župan potrdi, da se je odbor sestal in da je zato Vinko Jarc, predsednik OOP, tudi predstavil 
stališče odbora. Kot kaže je prišlo do napake pri pošiljanju gradiva in je ta zapisnik pomotoma 
izpadel.

Nedeljko Gregorič pove, da je tudi sam kritičen do Odbora za okolje in prostor in da bo glasoval 
proti.

Župan pojasni, da za napako ni kriv predsednik. Za napako se opraviči. Vesel bi bil, če bi na to 
napako svetniki prej opozorili.
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Ava Rajh pove, da ni prepričana o ustrezni obravnavi gradiva na seji Odbora za okolje in prostor. 
Glede na dolgo dobo nesklicanih sej predla zamenjavo predsednika OOP. 

Tamara Rusjan kot članica OOP potrdi, da se je odbor sestal 9. 12., da je bil sklepčen in da je 
potekalo glasovanje. 

Borut Zorn tudi on potrdi izvedbo seje. Pove, da bo glasoval proti, ker meni, da se veliko sredstev 
vrne v proračun s plačilom komunalnega prispevka in da zato taksa ni potrebna. 

Župan na glasovanje Odlok o taksi za obravnavanje pobud za spremembe namenske rabe 
prostora.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 5

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Odlok je sprejet. 

K 5) Pravilnik o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v 
ORV (poročevalec: Matjaž Zgonik, Višji svetovalec).

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Pravilnik o ohranjanju in 
spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v ORV. Besedo preda poročevalcu 
Matjažu Zgoniku.

Matjaž Zgonik pove, da se v tej točki obravnava uradno prečiščeno besedilo, ki je temelj za prijave 
na razpise. Sprememba je usklajena z evropsko uredbo.

Župan pove, da je pravilnik obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo njenemu 
predsedniku.

Andraž Furlan povzame, da SPK potrjuje sprejemanje pravilnika v predlagani obliki.

Župan odpre razpravo. 

Ava Rajh vpraša, kaj pomeni »podjetje v težavah«, ki je omenjeno v 7. členu pravilnika. 

Matjaž Zgonik odgovori, da definicije »podjetja v težavah« ne pozna. Pojasni, da je vsebina 
usklajena z ministrstvom in z uredbami. 

- Župan pove, da bo vprašanje naslovljeno na ministrstvo. 
- Ava Rajh še doda, da se ji ustrezna definicija zdi nujna. 
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Župan da na glasovanje sprejemanje Pravilnika o ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, 
gozdarstva in podeželja v ORV.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 15
PROTI: 0

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Pravilnik je sprejet. 

K 6) Sklep o izstopu iz RRA d.o.o. Severne Primorske (poročevalec in predlagatelj: Viktor 
Trojer, občinski svetnik) .

Župan preide na šesto točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o izstopu iz RRA. Besedo preda 
predlagatelju točke, Viktorju Trojerju.

Viktor Trojer pove, da je pregledal pretekle proračune in videl, da je bilo agenciji namenjenih 
113.000 evrov, na prihodkovni strani pa ne vidi učinkov izdatkov. S pomočjo sprejetja 
predlaganega sklepa bi sledilo preučevanje pravnih podlag za izstop iz RRA. Najverjetnejši način 
izstopa bi bila prodaja deleža. Nato bi ponovno sledila razprava na seji občinskega sveta. 
Poudari, da sprejetje sklepa pomeni pooblastilo županu, da sprovede postopke, ki bi pripeljali do 
tega, da OS odloča o prodaji deleža občine.

Župan pove, da je predlog sklepa obravnavala Statutarno pravna komisija, zato preda besedo 
njenemu predsedniku.

Andraž Furlan pove, da je SPK ugotovila, da enostranski izstop ni možen. Možen pa je sodni 
izstop, prodaja ali prenos poslovnega deleža. 

Župan pove, da je predlog sklepa obravnaval tudi Odbor za gospodarstvo in proračun, zato preda 
besedo njenemu predsedniku.

Urban Martinuč potrdi, da tudi OGP ne vidi koristi v članstvu, na drugi strani pa ima občina do 
agencije velike finančne obveznosti. OGP predlaga, da župan preuči možnosti izstopa. 

Župan pojasni, da statut RRA definira možnost izstopa na načine: sodni izstop, prodaja ali prenos 
poslovnega deleža. Po pridobitvi cenilnega poročila, bi sledila obravnava na seji OS glede 
upravljanja s kapitalskimi sredstvi. 
Župan odpre razpravo.

Nedeljko Gregorič meni, da formulacija predlaganega sklepa nakazuje na jasen izstop in da je 
presenečen nad debato o tem, da naj župan preuči možnosti izstopa. Meni, da bi predlagatelj 
točke lahko že tekom mandata izrazil svoje nestrinjanje s sodelovanjem z RRA. Opozori na 
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morebitno tožbo, ki bi občino veliko stala. Predlaga sklic sestanka z direktorjem agencije. Strinja 
se, da se od tovrstnih zavodov premalo dobi, a da je krivda na strani občine. 

- Župan opozori, da v prvi vrsti ne gre za tožbo, ampak za odprodajo deleža v družbi. 
Ponovi, da ne gre za pravi spor. Pojasni, da LAS ni predmet RRA. Poudari, da z RRA 
potekajo redni sestanki in da je občina agenciji pošiljala sezname projektov ter prosila za 
pomoč pri iskanju dodatnih sredstev financiranja, odgovora pa ni bilo. Občina je RRA 
pošiljala povpraševanje za izvedbo storitev razpisov, agencija pa ni bila izbrana, ker ni 
podala najcenejše ponudbe. Doda še, da na kolegiju županov večkrat potekajo debate o  
preoblikovanju RRA v zavod. 

- Nedeljko Gregorič pove, da podpira racionalizacijo stroškov, a v tej točki meni, da se 
občina spušča v veliko nevarnost. Sledila bo skupščina ustanoviteljev, kjer bo predlog 
naše občine verjetno zavrnjen. Predlaga spremembo formulacije sklepa. 

- Župan meni, da je v drugi točki sklepa že zajeto, da se župana pooblasti zgolj za preučitev 
postopkov. 

Ava Rajh meni, da je sklep o izstopu nemogoč, saj ta ni opredeljen v pogodbi. 
- Župan pove, da OS lahko sprejme sklep, župan pa poskrbi za ustrezno pravno izpeljavo. 

Andraž Furlan predlaga odmor za posvet s svetniki. 

Prekinitev seje ob 17.00.
Nadaljevanje seje ob 17.05.

Župan nadaljuje s 6. točko dnevnega reda.

Andraž Furlan predlaga preoblikovanje 1. točke dnevnega reda v »Občina Renče-Vogrsko začne 
s postopkom prodaje svojega poslovnega deleža v družbi RRA d.o.o.«, ostale točke ostanejo 
nespremenjene. 

Ava Rajh sprašuje, zakaj se obravnava samo RRA in Javni zavod za turizem Nova Gorica in 
Vipavska dolina, ko pa je naša občina vključena tudi v druge zavode, kjer lahko denar prav tako 
uhaja.

Viktor Trojer poudari, da nima osebnih interesov. Gleda izključno interes ORV, apelira tudi na 
ostale svetnike, da tako ravnajo. 

Ava Rajh pove, da dobronamerni predlogi podani s strani opozicije niso nikoli podprti.

Nedeljko Gregorič pove, da tako popravljenega sklepa ne sprejema, saj vpeljuje samo eno izmed 
možnosti izstopa. Podprl bi sklep, če bi besedilo narekovalo samo začetek postopka. Odločitev o 
izstopu bi se nato lahko obravnavalo na naslednji seji.

- Župan pojasni tri možnosti izstopa, kot jih predvideva zakonska podlaga in kot jih je 
predstavila Statutarno pravna komisija. 

Borut Zorn pove, da ne nasprotuje tovrstnim predlogom. Meni, da ni bilo dovolj časa za preučitev 
vseh možnosti in posledic ter da je trenuten predlog sklepa preveč omejujoč. Predlaga, da se 
sklep spremeni in da se »prodaja deleža« nadomesti s »prekinitev pogodbe«. 

Viktor Trojer opozori, da je potrebno ustrezno in točno oblikovati sklep, ki bo omogočal 
glasovanje. 

Urban Martinuč pove, da bo kakršnokoli preoblikovanje sklepa vodilo do enakega zaključka – 
potrebno bo pridobiti cenilno poročilo in ga nato obravnavati na naslednji seji OS. Predlaga 
spremembo v prvi točki sklepa, tako da se ta glasi »Občina Renče-Vogrsko naj prične s 
postopkom prodaje ali prekinitve pogodbe ali druge možnosti izstopa iz RRA d.o.o SP«. Ostala 
dva člena v predlogu sklepa ostaneta nespremenjena.
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Aleš Furlan meni, da bi točka morala biti umaknjena iz dnevnega reda, izvesti bi bilo potrebno 
javno razpravo. Opozori, da Zakon o gospodarskih javnih službah določa najprej izstop in šele 
nato prodajo, obratna možnost ni mogoča. Zato predlaga spremembo celotnega sklepa v »Župan 
skupaj z občinsko upravo oziroma pristojnimi službami naj preuči možnosti, pogoje in posledice 
morebitnega izstopa iz RRA d.o.o. SP«.

Župan opozori svetnika Nedeljka Gregoriča za tišino, ko mu ni dana beseda.

Andraž Furlan umika svoj predlog spremembe sklepa. 

Viktor Trojer umika svoj predlog sklepa, kot je bil podan v gradivu, in odpre predlog svetnika 
Urbana Martinuča.

Župan da na glasovanje predlog svetnika Urbana Martinuča, da se prva točka v predlaganem 
sklepu glasi: »Občina Renče-Vogrsko naj prične s postopkom prodaje ali prekinitve pogodbe ali 
druge možnosti izstopa iz RRA SP d.o.o«. Ostala dva člena v predlogu sklepa ostaneta 
nespremenjena.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 9
PROTI: 5

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn
Benjamina Mikuž      X
Ava Rajh X

Predlog je sprejet. 

Župan pove, da ker je bil sprejet prvi predlog spremembe sklepa, ne bo dal na glasovanje predlog 
Aleša Furlana.

Župan da na glasovanje celoten sklep v predlagani obliki:

Na podlagi 26. člena Pogodbe o ustanovitvi družbe z omejeno odgovornostjo RRA  Severne Primorske 
Regijska razvojna agencija d.o.o. Nova Gorica in 18. člen Statuta Občine Renče-Vogrsko Vogrsko (Uradni 
list RS, št. 22/2012 – uradno prečiščeno besedilo, 88/2015 in 14/2018) je Občinski svet Občine Renče-
Vogrsko na 14. redni seji dne 17. 12. 2024 sprejel naslednji

SKLEP

1. Občina Renče-Vogrsko naj prične s postopkom prodaje ali prekinitve pogodbe ali druge 
možnosti izstopa iz RRA  Severne Primorske Regijska razvojna agencija d.o.o. Nova Gorica.

2. Občinski svet Občine Renče Vogrsko pooblašča župana Tarika Žigon za ureditev vseh zadev, 
povezanih z izstopom Občine Renče Vogrsko iz RRA  Severne Primorske Regijska razvojna 
agencija d.o.o. Nova Gorica.
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3. Ta sklep začne veljati takoj.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14
ZA: 8
PROTI: 5
V času glasovanja je odsoten svetnik Andraž Furlan.

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn
Benjamina Mikuž      X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

Prekinitev seje ob 17.31.
Nadaljevanje seje ob 17.51.

K 7) Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo (poročevalec: 
Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.).

Župan nadaljuje sejo s sedmo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo. Besedo preda Borutu Mozetiču, direktorju podjetja, in 
Darji Rijavec, zaposleni v finančni službi podjetja. 

Borut Zorn predstavi ključne elemente, ki so privedli do predloga novih cen. Pomembna pri tem 
je bila priključitev Občine Kanal ob Soči na vodarno Mrzlek. Na izračun je vplival tudi cilj zapiranja 
starih poračunov v obdobju treh let. Zaradi investicije podjetja v sončno elektrarno, se je zmanjšal 
strošek nabave električne energije.
Na drugi strani pa se je povečal obseg čiščenja greznic in malih komunalnih čistilnih naprav. V 
Občini Renče-Vogrsko se je omrežnina povečala zaradi aktivacije novozgrajenih priključkov, kot 
sestavni del projekta Mrzlek.  
Celoten elaborat je sestavni del gradiva za 14. redno sejo občinskega sveta. 

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku.

Vinko Jarc pove, da se je OOP na seji seznanil z elaboratom in ga potrdil.
.
Župan preda besedo tudi Urbanu Martinuču, predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun.

Urban Martinuč pove, da je odbor na pomisleke o gospodarnem poslovanju VIK-a prejel ustrezna 
pojasnila, zato tudi OGP potrjuje sklep o elaboratu.

Župan odpre razpravo.
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Ava Rajh prosi za pojasnilo, kaj pomenijo poračuni. Vpraša še, kako pogosto se menjujejo števci 
in čistijo greznice ter kdaj bo mogoče imeti daljinske števce.

- Darja Rijavec pojasni, da so osnova za obračun cene planirani stroški za prihodnje leto. 
Uredba MEDO določa primerjanje dejanskih stroškov s prihodki, kar privede do razlike.  

- Ava Rajh vpraša, zakaj ne pride do letnih poračunov.
- Darja Rijavec pojasni, da je prišlo do prvih sprememb cen leta 2017. Do konca leta 2020 

cena ni bila spremenjena. Leta 2021 je bil sprejet sklep za postopno usklajevanje cene na 
tri leta, kar je usklajeno tudi na državnem nivoju. 

- Borut Mozetič pojasni, da so poračuni tako v plus kot v minus in da  tako pride do manjših 
sprememb. Potrdi, da se podjetje trudi za zmanjšanje stroškov, zato je pristopilo h gradnji 
sončne elektrarne in vzpostavitve električne skupnosti. 
Odgovori, da so vodomeri zamenjani na pet let. Za možnost odčitavanja vodomerov na 
daljavo je nujen pogoj vzpostavitev internetnega omrežja. Težava z radijskimi vodomeri 
je v tem, da voda zalije jaške in moti signal. V razvoju je aplikacija za odčitavanje 
vodomerov glede na nastavitev (dnevno, tedensko, mesečno), kar bi zmanjšalo tudi 
strošek pošiljanja položnic.

- Ava Rajh predlaga, da se pripravi ustrezno obvestilo o namestitvi komunikatorja za 
prebivalce zaselka v Bukovici. 

- Borut Mozetič pojasni, da je komunikator še v fazi razvoja in da se trenutno postavlja samo 
strojna oprema. 

- Ava Rajh predlaga, naj se občane obvesti, da lahko sami pošiljajo stanje vode. 
- Viktor Trojer opozori, da komunikacija ni več skladna s Poslovnikom.
- Borut Mozetič odgovori še, da se čiščenje greznic in MKČN izvaja na tri leta. 

Viktor Trojer vpraša o likvidnostih zmožnostih VIK-a, ali ima podjetje sklenjen kredit in kakšno je 
pokrivanje izgube preteklih let.

- Borut Mozetič pove, da podjetje likvidnostih težav nima. Kredit je bil sklenjen za sončno 
elektrarno, pridobljena je bila 15% subvencija. Nov kredit je bil sklenjen za specialno 
komunalno vozilo. 

- Viktor Trojer pove, da če podjetje nima likvidnostnih težav, bi se lahko povišanje cene 
izvedlo čez nekaj let. 

- Borut Mozetič meni, da razbremenitev daljša od treh let ni dobra. 

Alan Rijavec vpraša, ali je VIK naredil projekcijo zmanjšanja stroškov ob izdajanju položnic na 
dva meseca. 

- Darja Rijavec odgovori, da se je to pred leti že izvajalo. Rešitev za nižanje stroškov 
pošiljanja računov vidi v elektronski izdaji računov. 

Župan  da na glasovanje Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS oskrbe s pitno vodo.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 13
PROTI: 2

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
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Ava Rajh X
Sklep je sprejet. 

K 8) Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih 
voda  (poročevalec: Borut Mozetič, direktor javnega podjetja VIK d.d.).

Župan preide na osmo točko dnevnega reda, ki obravnava Sklep o potrditvi Elaborata o 
oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja odpadnih voda. Besedo preda Borutu Mozetiču, 
direktorju podjetja.

Borut Mozetič strni, da se mesečna položnica povprečnega uporabnika poviša za 1,67 evra.  
Celoten elaborat je sestavni del gradiva za 14. redno sejo občinskega sveta. 

Župan pove, da je odlok obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo njegovemu 
predsedniku

Vinko Jarc pove, da je odbor predlog elaborata potrdil.

Župan preda besedo Urbanu Martinuču predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun.

Urban Martinuč pove, da je po razpravi večina odbora potrdila predlog novih cen.

Župan odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o potrditvi Elaborata o oblikovanju cen GJS odvajanja in čiščenja 
odpadnih voda.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 12
PROTI: 2

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X 
Ava Rajh X

Sklep je sprejet. 

K 9) Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – prva obravnava 
(poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan preide na deveto točko dnevnega reda, ki predstavlja prvo obravnavo Odloka o proračunu 
Občine Renče-Vogrsko za leto 2025. 
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Pove, da so v poračun vključeni projekti, ki se nadaljujejo iz leta 2024. Drugo branje bo potekalo 
konec januarja in takrat bo več znanega, kateri projekti bodo poplačani še v letošnjem letu. 
Upoštevane so pobude na področju socialno-varstvenih transferjev.
Proračun je manjši tudi zaradi izvedbe protipoplavnih ukrepov, ki ga bo izvedla neposredno 
DRSV, saj bi za občino to pomenilo preveliko likvidnostno obremenitev. Nekatere proračunske 
postavke so odprte tudi zaradi možnosti prijave na projekte. 
Meni, da je proračun do drugega branja mogoče uskladiti, brez vlaganja amandmajev.   
Župan preda besedo Urbanu Martinuču predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, ki je 
predlog proračuna obravnaval na seji. 

Urban Martinuč pove, da je odbor izpostavil manko prihodka iz koncesije dajatve iz iger na srečo, 
socialni transferi pa se višajo, višajo se zahtevki društev, višajo se plače ... OOP predlaga občini, 
da niža transferje in da ne odpira dodatnega zadolževanja. 
Odbor je potrdil ustreznost obravnave proračuna na seji OS.

Župan pove, da je predlog proračuna obravnaval Odbor za okolje in prostor, zato preda besedo 
njegovemu predsedniku

Vinko Jarc pove, da je odbor potrdil predlog proračuna.

Župan preda besedo še Marku Švari, predsedniku Odbora za družbene dejavnosti.

Marko Švara povzame, da je proračun na odhodkovni strani samo na področju družbenih 
dejavnosti težak 2 milijona, od tega gre samo za izobraževanje 1,5 milijona evrov. Odprta je nova 
postavka za sofinanciranje cepljenja proti meningoencefalitisu. 
Na področju kulture, športa in nevladnih organizacij ostajajo sredstva na podobni ravni kot v letu 
2024. 
Odbor je razpravljal tudi o možnosti prihrankov sredstev, a morebiten izstop iz zavodov ne bi 
prinesel prihranka, saj bi plačevanje materialnih stroškov ostalo.
Izpostavi problematiko višanja stroškov izobraževanja zaradi višjih materialnih stroškov in 
stroškov plač, vse več je odločb o usmeritvi otrok s posebnimi potrebami, podražili so se prevozi, 
povečujejo se postavke za varstvo duševno in telesno prizadetih. 
Povzame, da ODD potrjuje predlog poračuna.

Župan preda besedo Andražu Furlanu, predsedniku Statutarno pravne komisije.

Andraž Furlan SPK se strinja, da je proračun primeren za obravnavo. Komisija predlaga, da se  
preveri načrt nepremičnin.

Župan pove, da bodo spremembe do drugega branja upoštevane. Opozori na likvidnostne težave, 
s katerimi se srečuje občina, sploh v primeru prijave na večje razpise in zaradi zamud pri poplačilu 
zahtevkov. 
Župan odpre razpravo.

Ava Rajh meni, da se ji izpostavljena problematika glede pridobivanja koncesijskih dajatev ne zdi 
zares kritična, saj smo tudi v letošnjem letu prejeli samo 20.000 evrov. 
Napove vložitev amandmajev za drugo branje. 
Meni, da je bilo na neformalnem sestanku premalo časa namenjenega proračunu. Kritična je do 
visoke stopnje zadolžitve. 

- Župan pojasni, da so neformalni sestanki njegova dobra volja, saj so neobvezni. Pojasni, 
da občina ni maksimalno zadolžena. Potrdi, da imajo svetniki pravico do vlaganja 
amandmajev. 

Urban Martinuč pojasni, da se je njegov komentar nanašal na finančne težave, ki se pojavljajo že 
več let, odkar je prisoten izpad koncesijskih dohodkov. 
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Župan da na glasovanje Odlok o proračunu Občine Renče-Vogrsko za leto 2025 – prva 
obravnava.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 4

ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž      
Ava Rajh X

Prva obravnava odloka je sprejeta. 

K 10) Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  prva obravnava (poročevalec: 
Tarik Žigon, župan).

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava načrt ravnanja s stvarnim 
premoženjem. Pojasni, da je načrt sestavni del proračuna. Načrt bo dopolnjen z nekaterimi 
predlogi občanov, ustreznost predlogov bo prehodno preverila Komisija za pripravo predloga 
Načrta ravnanja z nepremičnim premoženjem v občini Renče-Vogrsko.
Besedo preda Urbanu Martinuču predsedniku Odbora za gospodarstvo in proračun, ki je predlog 
načrta obravnaval na seji.

Urban Martinuč doda, da je OGP podal predlog za umestitev v načrta prodaje tudi parc. 83/41 
k.o. 2322 Renče. 

Župan odpre razpravo.

Ava Rajh opozori, da so v seznam vključene parcele, ki ne obstajajo, nekatere se podvajajo, 
nekaterim pa je že občina lastnica. Predlaga temeljit pregled.

Aleš Furlan opomni, da je že poslal elektronsko pošto s parcelami, ki ne obstajajo več.
Vpraša, ali občinska uprava odgovori na vloge, ki jih dajo občani za nakup ali prodajo zemljišč. 

- Župan pove, ko je bil tudi sam prisoten na seji komisije, je vlagatelj pobude prejel 
odgovor.

- Aleš Furlan vpraša, kdaj je bila ustanovljena komisija.
- Župan odgovori, da okvirno že dve leti, na pobudo inšpektorata.

Župan da na glasovanje Načrt ravnanja s stvarnim premoženjem za leto 2025 –  prva obravnava.

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 15
ZA: 10
PROTI: 5
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ZA PROTI
Urban Martinuč X 
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Načrt je v prvi obravnavi sprejet. 

K 11) Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. do 31. 3. 2025  
- seznanitev (poročevalec: Tarik Žigon, župan).

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava sklep o seznanitvi z začasnim 
financiranjem občine.
Pove, da je sklep predlagan, ker proračun še ni sprejet.
Župan odpre razpravo.
Razprave ni.

Župan da na glasovanje Sklep o začasnem financiranju Občine Renče-Vogrsko za obdobje 1.1. 
do 31. 3. 2025.  

Rezultat glasovanja: 
NAVZOČI: 14
ZA: 14
PROTI: 0
V času glasovanja je odsoten svetnik Urban Martinuč.

ZA PROTI
Urban Martinuč  
Andraž Furlan X
Tanja Zorn Stepančič X
Stanka Abramič X
Alan Rijavec X
Tamara Rusjan X
Vinko Jarc     X 
Viktor Trojer X
Marko Švara X
Marko Furlan X
Aleš Furlan     X
Nedeljko Gregorič X
Borut Zorn X
Benjamina Mikuž     X
Ava Rajh X

Sklep je sprejet.

K 12) Poročilo župana in pregled sklepov prejšnje seje.

Župan preide na naslednjo točko dnevnega reda, ki obravnava Poročilo župana in pregled 
sklepov prejšnje seje. Pove, da je Občinski svet na 13. redni seji sprejel Odlok o Rebalansu 
proračuna Občine Renče – Vogrsko za leto 2024, Odlok o spremembah in dopolnitvah odloka o 
turistični taksi v Občini Renče – Vogrsko, Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o 
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ohranjanju in spodbujanju razvoja kmetijstva, gozdarstva in podeželja v Občini Renče – Vogrsko, 
Pravilnik o spremembah in dopolnitvah pravilnika o plačah in drugih prejemkih občinskih 
funkcionarjev, članov delovnih teles občinskega sveta, članov drugih organov Občine Renče-
Vogrsko, Imenovanje predstavnika občine v Svet območne izpostave Javnega sklada RS za 
kulturne dejavnosti Nova Gorica. Vsi sprejeti akti, so bili objavljeni v Uradnih objavah št. 12/2024 
z dne 23. 9. 2024.
Predstavi poročilo, ki je sestavni del gradiva za 14. redno sejo.

K 13) Vprašanja in pobude svetnikov

Župan preide na trinajsto točko dnevnega reda, ki obravnava vprašanja in pobude svetnikov, zato 
jim preda besedo. 

Benjamina Mikuž  vpraša, ali je občina že prejela odgovor DRSI na vlogo za znižanje hitrosti na 
cesti viadukt Vogrsko-Dombrava.  

- Župan odgovori, da odgovora občina še ni prejela, predvideva, da bo več znanega v 
januarju.

Ava Rajh se zahvali za sestanek in pojasnila glede prodaje nepremičnin ob jezeru Volčja Draga. 
Vpraša, zakaj niso v pogodbi podpisane vse strani. Prosi za razlago 6. člena pogodbe.
Vpraša, kako je občina pripravljena na izvajanje Zakona o dolgotrajni oskrbi in ali je občinska 
uprava prejela kakšna navodila s strani ministrstva.  
Vpraša, zakaj je občina pristopila h gradnji tako velike nadstrešnice pri POŠ Bukovica in če bodo 
zaradi tega prekoračena predvidena proračunska sredstva. 
Opomni, da je na eni izmed preteklih sej OS bil podan predlog, da vse krajevne skupnosti 
obveščajo vse svetnike o svojih sejah. KS Bukovica-Volčja Draga tega ne upošteva, svetnica 
meni, da skupnost ne deluje kot dober gospodar. Predlaga revizijo dela in ustrezne ukrepe.
Poda pobudo, da naj predstavniki zavodov poročajo o svojem delu in da se na ta način preveri 
njihovo aktivnost, neaktivne člane pa zamenja.
Ponovi vprašanji iz prejšnje seje – vpraša o 56. členu Poslovnika, o aktu z ravnanjem z gradivom 
sveta, ki je zaupne narave, in za revizijsko poročilo za leti 2023 in 2024.

- Župan pove, da bo odgovore podal pisno. 

Prekinitev seje ob 19.13.
Nadaljevanje seje ob 19.15.

Aleš Furlan vpraša, kako poteka subvencija nakupa delovnih zvezkov, skladno s sprejetim 
sklepom OS za OŠ Renče in POŠ Vogrsko. Ker OŠ Renče ni podala vloge za subvencioniranje, 
so bili posledično prikrajšani tudi učenci POŠ Vogrsko. Vpraša, ali je občina posredovala pobudo 
za subvencijo po lanskoletnem vzoru POŠ Vogrsko.  
Vpraša, ali je res, da bo Telekom postavljal optiko na Vogrskem in po Volčji Dragi. Prosi za datum 
in točnejše lokacije izvedbe. 
Vpraša, ali so bili izvedeni razpisi za košnjo, čiščenje vaških jeder, komu so bila povabila poslana 
in kdo je bil izbran. 
Vpraša, ali je že objavljen državni javni razpis za financiranje investicije v dnevni center. 
Poda pobudi, da se seznanitev s sejo delovnih teles pošilja vsem svetnikom in da naj občinske 
službe seznanijo bližnje prebivalce in KS o načrtovanih investicijah v kraju.

- Župan odgovori, da mora svetnik za podatke o izvedbah razpisov podati vlogo za dostop 
do informacij javnega značaja. Glede optike odgovori, da o točnem poteku investicije ni 
seznanjen.
Glede financiranja zvezkov odgovori, da sta bili obe šoli seznanjeni s sklepom in o načinu 
možnosti financiranja. 
Razpis za financiranje dnevnega centra bo verjetno objavljen v začetku novega leta.

- Aleš Furlan opozori, da ker OŠ Renče ni podala vloge, so izpadli učenci POŠ Vogrsko.
- Župan doda, da način financiranja določi šola. Če gre financiranje preko občine 

neposredno na starše, se to šteje v dohodninsko odmero.
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Nedeljko Gregorič vpraša, v kakšni fazi je elaborat lastništva prostorov KD Bukovica, koliko je 
podnajemnikov, kolikšna je uporabnina prostorov. 
Predlaga ureditev vstopa/izstopa pri pošti in Merkatorju v Volčji Dragi na državno cesto, saj meni, 
da z obvoznico slabo kaže. 
Vpraša, kakšne so bile opravljene aktivnosti na podlagi zadolžitev, ki jih je župan dal podžupanu 
za izvedbo medgeneracijskega centra. 

- Župan odgovori, da je elaborat lastništva urejen. Na vprašanja o najemnikih mora 
odgovoriti KS, občina sklepa samo kratkotrajne najeme za kletne prostore in obe dvorani. 
Glede ureditve uvoza v Volčji Dragi pove, da je najprej pridobiti ustrezno soglasje DRSI. 

Borut Zorn poda pobudo, da se pridobi prostor, kamor bi bilo mogoče umakniti zabojnike, ki 
trenutno kazijo podobo trga v Renčah. 
Predlaga, da se kontaktira zavod, katerega zaposleni neprimerno parkirajo svoje avtomobile v 
Žigonih. 
Opozori na kanale v javi, ki odvodnjavajo zaselke gorvodno in da jih je potrebno ustrezno 
pregledati.

Marko Furlan opozori, da so starši, ki so dali vlogo za povrnitev stroška nakupa zvezkov za 
učence POŠ Vogrsko, dobili odgovor, da občina letos nakupa ne financira. Prosi za pojasnilo.
Vpraša, kdaj bo cesta proti Vogrščku ustrezno obnovljena, kot je bilo obljubljeno.

- Župan odgovori, da bo mora informacijo o zvezkih preveriti. Cesta proti Vogrščku bo 
obnovljena v sklopu projekta Interreg. 

Tanja Zorn Stepančič predlaga, da se za kotalkališče v Renčah uredi ustrezne informacijske table, 
ki bi obiskovalce ustrezno usmerile. 

K 14) Razno.

Ava Rajh vpraša, kdaj bo potekal dvig zastave. 
- Župan pove, da bo  vabilo poslano v kratkem.

Seja občinskega sveta je bila zaključena ob19.36 uri.

Zapisala: Hana Šuligoj 

________
Župan
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